
Rada Powiatu Sierpeckiego
Radni

Protokół Nr VII.2024

VII obrady 7 sesji w dniu 03 października 2024
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego w Sierpcu 
Obrady rozpoczęto 03 października 2024 o godz. 09:00 
W posiedzeniu wzięło udział 17 członków.
Obecni:

1. Przemysław Burzyński
2. Andrzej Cześnik
3. Marcin Kopyciński
4. Małgorzata Korpolińska
5. Sławomir Kry stek
6. Dariusz Lazarowski
7. Maria Lejman
8. Jarosław Ocicki
9. Anna Ogrodniczak
10. Sławomir Olejniczak
11. Mariusz Olewnik
12. Agnieszka Ostrowska
13. Wojciech Rychter
14. Piotr Rzeszotarski
15. Jerzy Stachurski
16. Sławomir Szczypecki
17. Dariusz Twardowski

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza 
obrad.

Przewodniczący Rady Pan Jerzy Stachurski otworzył VII sesję Rady Powiatu 
Sierpeckiego i przywitał wszystkich obecnych. Stwierdził ustawowe kworum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.
Na sekretarza obrad powołał Panią Marię Lejman.
Następnie pogratulował Pani Magdalenie Piotrowskiej objęcia stanowiska Sekretarza 
Powiatu oraz życzył wielu sukcesów zawodowych i prywatnych.

Pani Sekretarz podziękowała za obdarzone zaufanie i wyraziła chęć współpracy 
z Radnymi Rady Powiatu Sierpeckiego.

Ad. pkt 2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Stachurski poinformował, że porządek obrad 

Radni otrzymali w materiałach na sesję.
Pan Starosta zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o pkt 13a w brzmieniu: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. Wynika to z tego, że na 
poprzedniej sesji Rady Powiatu zostały wyasygnowane środki na dofinansowanie OSP. 
Kolejnym krokiem jest uszczegółowienie uchwały, w której wskazane są konkretne 
jednostki OSP w danej gminie.



Wniosek w sprawie poszerzenia porządku obrad zgłosił także Przewodniczący 
Rady. Poinformował, że Radna Agnieszka Ostrowska złożyła wniosek w sprawie wpisania 
jej do zespołu prac Komisji Spraw Społecznych. Wobec tego zachodzi konieczność 
poszerzenia porządku obrad o pkt 13 b w brzmieniu: Podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia jej składu 
osobowego.

Głosowano w sprawie
pkt 13 a Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter. Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Głosowano w sprawie
13 b Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw 
Społecznych oraz określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Ry chter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu Nr VŁ2024 z dnia 5 września 2024 r.
4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Sierpeckiego 
z dnia 2 września 2024 r.
5. Informacje Przewodniczącego i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2024r.



8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania planu rzeczowo-finansowego SPZZOZ 
w Sierpcu za I półrocze 2024 roku.
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr 
Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, 
murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII 
wieku.
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr 
Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, 
murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII 
wieku.
13 a Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
13 b Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw 
Społecznych oraz określenia jej składu osobowego.
14. Wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie obrad.
/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 3. Przyjęcie Protokołu Nr V1.2024 z dnia 5 września 2024 r.
Uwag do protokołu nie było.

Głosowano w sprawie
Przyjęcie Protokołu Nr VI.2024 z dnia 5 września 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Ad. pkt 4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu 
Sierpeckiego z dnia 2 września 2024 r.
Uwag do protokołu nie było.



Głosowano w sprawie
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Sierpeckiego z dnia 
2 września 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Ad. pkt 5. Informacje Przewodniczącego i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady 

i Zarządu Powiatu wpłynęły następujące pisma:
1. Petycja Grupy Mieszkańców Miasta Sierpca z prośbą o zablokowanie inwestycji pod 
nazwą budowa sklepu Dino przy ul. Płockiej ./załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.
2. Wniosek mieszkańców miejscowości Bożewo Nowe w sprawie zabezpieczenia 
w budżecie na rok 2025 środków na zadanie polegające na jednostronnym przedłużeniu 
chodnika przy drodze powiatowej relacji Bożewo -  Rempin ul. Bielska ./załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/.

Następnie głos zabierali kolejno Przewodnicząca Komisji Budżetu i Promocji 
Powiatu Pani Anna Ogrodniczak, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Pani 
Małgorzata Korpolińska oraz Przewodniczący Komisji Infrastruktury 
i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Andrzej Cześnik, którzy przedstawili co było 
przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu Sierpeckiego w dniu 
1 października 2024r.

Głos zabrał także Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan 
Sławomir Szczypecki, który poinformował, że w dniu 5 września 2024r. na 
ww. posiedzeniu została rozpatrzona petycja w sprawie uruchomienia nowej linii 
komunikacyjnej relacji Sierpc-Choczeń, w tzw. sposób połowiczny. W tym roku nie uda już 
tego zrealizować, natomiast od stycznia petycja ta będzie dalej procedowana, a decyzja 
zostanie prawdopodobnie podjęta przez Zarząd.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Olejniczak przekazał, że jest potrzeba 
uruchomienia linii, o której wspominał Pan Sławomir Szczypecki. Zaznaczył, że istniejąca 
linia dotyczy relacji Malanowo-Żurawin wyjeżdża w Mochowie 3 km w jedną i drugą 
stronę. Tam jest 1 km żeby podjechać i z tej miejscowości zabierać mieszkańców, 
a zwłaszcza chodzi o dzieci.



Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Kopyciński
poinformował o odbytych kontrolach, które dotyczyły Zarządu Powiatu Sierpeckiego oraz 
Wydziału Promocji. Przekazał, że zakres kontroli dotyczący działalności Zarządu Powiatu 
nie wzbudził zastrzeżeń, jedynie członkowie Komisji skierowali pytania dotyczące 
zatrudnień i zwolnień pracowników.
Zwrócił uwagę, na niepokojącą kwestią, która wynikła podczas kontroli Wydziału Promocji 
jest to, że budżet na nagrody za udział w konkursach, olimpiadach objętych patronatem 
Starosty został już w 99 % wykorzystany.

Więcej pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami.

Pan Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym, zgodnie z załącznikiem mjdo niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący Pan Sławomir Olejniczak zwrócił się z propozycją do Panów 
Starostów o udanie się na miejsce budowy, jaka jest prowadzona w miejscowości Malanowo 
Stare. W jego ocenie te roboty idą bardzo wolno, jak i na moście, tak i na odcinku drogi. 
Powoduje to duże uciążliwości związane z objazdem. Nie chciałby, aby te terminy się 
przedłużały. Tym bardziej, że za chwilę pojawią się trudne warunki pogodowe.

Pan Jarosław Ocicki złożył wniosek o przedłożenie schematu organizacyjnego 
Starostwa z podziałem ról, za co odpowiedzialny jest Starosta i Wicestarosta, na piśmie.

Pan Marcin Kopyciński poinformował, że sytuacja związana z mostem 
w Malanowie jest związana z zastygnięciem betonu, dlatego czasem na budowie mało się 
dzieje. Jednak jest to konieczne, bo przepisy mówią o pewnych kwestiach związanych 
z odczekaniem i ustabilizowaniem się gruntu.

Następnie głos zabrał Pan Starosta. W pierwszej kolejności udzielił odpowiedzi 
Panu Jarosławowi Ocickiemu informując, że schemat organizacyjny znajduje się na BIPie, 
ale jak najbardziej Pan Radny otrzyma odpowiedź na piśmie.
W kwestii inwestycji w Malanowie Starym, każda inwestycja jest monitorowana, a jest ich 
bardzo dużo. Jest 11 dużych inwestycji, w tym jedna rozbita na 6 mniejszych inwestycji 
w związku z Polskim Ładem. Zarząd Dróg Powiatowych zgodnie ze swoimi kompetencjami 
pilnuje i nadzoruje wraz z inspektorami nadzoru. Do dnia dzisiejszego nie ma żadnej 
informacji na temat zagrożenia terminu. Dodał, że biorą udział w wizjach lokalnych 
i rozmawiają z wykonawcami. Gdyby takie zagrożenie się pojawiło, to stosowna informacja 
zostanie przekazana do Rady. Na dzień dzisiejszy, są pewne standardy i normy, które muszą 
być zachowane, tym bardziej że jest to inwestycja mostowa.

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że w’ sprawozdaniu Starosty nie zostało 
wymienione spotkanie, które się odbyło w Osieku dotyczące warsztatu terapii zajęciowej.

Pan Starosta poinformował, że odbyło się spotkanie robocze, a za chwilkę będą 
oficjalne wnioski. W spotkaniu uczestniczył Starosta, Wójt Gminy Zawidz, Radna Pani 
Anna Ogrodniczak. Radny Pan Wojciech Rychter oraz przedstawiciele Fundacji, która 
będzie realizatorem tego projektu. Ustalono szczegóły, PCPR w Sierpcu będzie nadzorował



z racji swoich kompetencji i pilnował wszystkiego. Wójt w drodze porozumienia 
przeznaczył szkołę w Osieku na warsztaty terapii zajęciowej. Jeśli rozpoczną się 
zaawansowane prace i wpłynie oficjalny wniosek do PCPR w Sierpcu, temat zostanie 
przedstawiony na posiedzeniach Komisji.

Pan Wojciech Rychter zwrócił się z pytaniem do Starostów dotyczącym spotkania 
z Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie. Czego dotyczyło to spotkanie i z czego może Powiat Sierpecki skorzystać?
Z kolei drugie pytanie dotyczyło spotkania z II Wicewojewodą Mazowieckim dotyczące 
pomocy społecznej i budowy drugiego domu dziecka.

Pan Starosta poinformował o odbytym spotkaniu z Wicewojewodą Mazowieckim, 
w którym uczestniczyli także Przewodniczący Rady Pan Jerzy Stachurski oraz Pani Teresa 
Malinowska. Rozmowy dotyczyły rozbudowy Powiatowego Domu Dzieci w Szczutowie 
oraz możliwości powołania kolejnej placówki. Przekazał, że pojawił się pomysł utworzenia 
domu dziecka w budynku przy' ul. Kopernika. Pan Wicewojewoda zadeklarował pełną 
współpracę, a szczegółowe informacje będą przekazywane na bieżąco.

Pan Wicestarosta poinformował o spotkaniu w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Jest wiele możliwości, gdzie my jako 
powiat możemy pozyskiwać fundusze. Najbardziej preferowane dla Starostwa są pożyczki 
nisko oprocentowane na budowę kanalizacji deszczowych. Będzie także możliwość 
ubiegania się o środki na bezpieczeństwo energetyczne, czyli zabezpieczenie dużymi 
agregatami prądotwórczymi w razie jakichś klęsk. W przyszłym roku chciałby napisać 
wniosek o zabezpieczenie takiego agregatu na terenie powiatu sierpeckiego. W najbliższym 
czasie ruszą także programy z ochrony przyrody na doposażenie klas przyrodniczych 
w jednostkach powiatowych.

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego Pan 
Andrzej Cześnik nawiązał do wypowiedzi Pana Wiceprzewodniczącego. Budżet, który jest 
realizowany, a podejmowany jeszcze przez poprzednią kadencję Rady Powiatu to budżet 
inwestycyjnie dosyć pokaźny, bo opiewający prawie na 40 000 000 zł. Właśnie związana 
z tym budżetem jest inwestycja mostowa w Malanowie Starym. Każdy z mieszkańców 
chciałby, aby te prace skończyły się jak najszybciej, ale pewne rzeczy uzależnione są od 
związania betonu. Realizowanych inwestycji jest dużo, często obserwuje prace na ulicy 
Żeromskiego. Prace te postępują, a wiadomo że są to prace ziemne, trzeba wykonać 
kanalizację deszczową, a położenie asfaltu jest finiszem, prowadzi do tego, że można tę 
drogę użytkować.
Poinformował także, że prowadzone są rozmowy na temat szpitala i awarii kanalizacyjnej, 
która się tam pojawiła. Uważa, że w takiej sytuacji należałoby pomóc szpitalowi z tym 
problemem.

Więcej pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 7. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku 
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2024r.



Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie o przychodach, 
kosztach i wyniku finansowym SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2024r. było przedmiotem 
posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w dniu 1 października 2024r./załącznik nr 6  do 
niniejszego protokołu/.

Pan Jarosław Ocicki oznajmił, że miałby wiele pytań skierowanych do Dyrektora 
SPZZOZ w Sierpcu dotyczących Sprawozdania, jednak poczeka na wynik finansowy -  na 
koniec roku 2024.
Więcej pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania planu rzeczowo-finansowego 
SPZZOZ w Sierpcu za I półrocze 2024 roku.

Pan Przewodniczący Rady poinfonnował, że Sprawozdanie z wykonania planu 
rzeczowo-finansowego SPZZOZ w Sierpcu za I półrocze 2024 roku było przedmiotem 
posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w dniu 1 października 2024r. ./załącznik nr $ do 
niniejszego protokołu/.

Pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali 
w materiałach na obrady Sesji.
Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna Ogrodniczak, Sławomir 
Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, 
Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki. Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ NR 38.VII.2024

zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037/uchwała stanowi załącznik nr 3  do niniejszego 
protokołu//.



Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu 
Powiatu Sierpeckiego na 2024 r.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali 
w materiałach na obrady Sesji.
Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały' zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik. Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski. Maria Lejman, Anna Ogrodniczak. Sławomir 
Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, 
Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ NR 39.VII.2024

zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2024 r./
uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu//.

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Pytań i uwag nie było.

Glosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
Wyniki głosowania
ZA: 16. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1. BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik. Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman. Anna Ogrodniczak. Sławomir 
Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, 
Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki. Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)



UCHWAŁĘ NR 40.VII.2024
w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania
i wykupu/uchwała stanowi załącznik nrtO do niniejszego protokołu//.

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa 
Sióstr Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia 
NMP, murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica 
z końca XVIII wieku.

Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr 
Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP. 
murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII 
wieku.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak. Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki. Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ NR 41.VII.2024

w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr Benedyktynek w Sierpcu, 
w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, murowany klasztor 
Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII wieku /uchwała 
stanowi załącznik nr ld  do niniejszego protokołu/.

Rada Powiatu podjęła:

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr 
Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, 
murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca 
XVIII wieku.



Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr 
Benedyktynek w Sierpcu, w skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, 
murowany klasztor Opactwa Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII 
wieku.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik. Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek. Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter. Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ NR 42.VII.2024

w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków -  Zespół Klasztorny należący do Opactwa Sióstr Benedyktynek w Sierpcu, w 
skład którego wchodzą: kościół pw. Wniebowzięcia NMP, murowany klasztor Opactwa 
Sióstr Benedyktynek z 1720 roku i dzwonnica z końca XVIII wieku/uchwała stanowi 
załącznik nr 1Z do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 13 a) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.

Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek. Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki. Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)



UCHWAŁĘ NR 43.VII.2024
w sprawie udzielenia pomocy finansowej /uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/.

Pan Jarosław Ocicki zwrócił uwagę, że byty prowadzone rozmowy w zakresie 
dotacji również dla kół gospodyń wiejskich. Wobec tego chciałby wiedzieć, czy jest coś 
takiego przewidziane i czy będzie to podejmowane na sesji.

Pan Starosta powiedział, że na tę chwilę koła gospodyń wiejskich wnioskują np. 
o patronaty. Natomiast chciałby tę kwestię usystematyzować przy ustalaniu budżetu.

Ad. pkt 13b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Spraw Społecznych oraz określenia jej składu osobowego.

Pan Przewodniczący poinformował, że Radna Pani Agnieszka Ostrowska złożyła 
wniosek w sprawie wpisania jej do zespołu prac Komisji Spraw Społecznych ./załącznik nr 
13 do niniejsze protokołu/. Wobec tego zachodzi konieczność dokonania zmian w uchwale 
w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia jej składu osobowego.

Pytań i uwag nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych 
oraz określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna 
Ogrodniczak. Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech 
Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ NR 44.VII.2024
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia 
jej składu osobowego /uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Rada Powiatu podjęła:

Ad. pkt 14. Wnioski i oświadczenia radnych.
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 

Publicznego Pan Andrzej Cześnik w sprawie obwodnicy. Pojawił się pomysł odnośnie 
wybudowanego skrzyżowania z drogą miejską w Sierpcu, ul. Mickiewicza. Projekt nie 
zawiera sygnalizacji świetlnej, jednak pojawiło się zaniepokojenie po stronie radnych, jak i 
mieszkańców, bo każdy ma pewne przyzwyczajenia. Pojawił się pomysł, żeby zwrócić się



do Zarządu Dróg Wojewódzkich o zabezpieczenie tego skrzyżowania, by stworzyć 
bezpieczne rozwiązanie.

Pan Jarosław Ocicki poparł wypowiedź przedmówcy. Następnie zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady, aby na następnej sesji stanęła sprawa petycji grupy mieszkańców 
Miasta Sierpca z prośbą o zablokowanie inwestycji pod nazwą budowa sklepu Dino przy 
ul. Płockiej.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Sławomir Szczypecki
przekazał że w przyszłym tygodniu planowane jest posiedzenie Komisji Skarg Wniosków 
i Petycji, na którym ma być procedowana wspomniana petycja.

Pan Przewodniczący poinformował, że petycja złożona przez mieszkańców zostanie 
rozpatrzona w pierwszej kolejności przez Komisję Skarg. Wniosków i Petycji, a później na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych.

Pan Wicestarosta przekazał, że jest po rozmowie z Przewodniczącym Komisji 
Bezpieczeństwa z Miasta Sierpca Panem Krzysztofem Skrzyńskim, który również chciałby 
się spotkać z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich. W związku z tym chciałby 
zaproponować spotkanie trójstronne, czyli Gmina Sierpc, Miasto Sierpc i Powiat Sierpecki. 
Postara się także o uczestnictwo Dyrektorów MZDW Panów Michała Góreckiego oraz 
Mariusza Kozerę. Wtedy będzie można poznać szczegółowe informacje oraz możliwości 
MZDW. żeby zabezpieczyć mieszkańców na tym skrzyżowaniu.

Pan Dariusz Twardowski zapytał, czy są jakieś konkretne ustalenia na temat 
skrzyżowania ul. Wojska Polskiego z drogą krajową nr 10. W dalszym ciągu wyjazd jest 
utrudniony, a ustalenia były takie, żeby funkcjonowała tam sygnalizacja świetlna.

Pan Jarosław Ocicki powiedział, że na skrzyżowaniu, o którym wspomniał Pan 
Randy można zrobić ruch prawostronny, tylko trzeba by słup przesunąć. Uważa, że takie 
rozwiązanie również rozładowałoby kolejki samochodów.

Pan Andrzej Cześnik temat skrzyżowania ul. Wojska Polskiego z DK10 był 
poruszony z udziałem Miasta. Zostały skierowane pisma do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad, na które przychodziły odpowiedzi. Zapewnienia były takie, 
że nastąpi przebudowa tego skrzyżowania w roku 2024-2025.

Pan Starosta poinformował, że odbył rozmowy z Generacją Dyrekcją Dróg 
Krajowych i Autostrad, nawet była wizja lokalna na ul. Wojska Polskiego. Ze względu na 
przepisy, prawdopodobnie nie będzie możliwości założenia tam sygnalizacji świetlnej. 
Jeżeli GDDKiA posiadałaby grunty, to mogłaby zrobić drugie rondo, natomiast minimum, 
które oczekujemy to prawoskręt zaraz za murem klasztornym. Rozmowy zostały 
przeprowadzone także z ENERGĄ. Trzeba poczekać na koncepcję, nie określono 
konkretnie daty. Jednak najbardziej prawdopodobne rozwiązanie to prawoskręt w stronę 
ronda.

Pan Dariusz Twardowski zwrócił się z prośbą, aby na następne posiedzenie Komisji 
Stałych Rady Powiatu zaprosić Pana Artura Obrębskiego Dyrektora ZDP w Sierpcu. 
Chciałby poruszyć temat połączenia chodnika od DPS w Szczutowie do miejscowości 
Blizno.

Wiceprzewodniczący Pan Sławomir Olejniczak zwrócił się z prośbą, aby przy 
okazji Pan Dyrektor ZDP w Sierpcu przedstawił informację na temat przygotowania do 
sezonu zimowego.

Więcej pytań i uwag nie było.



Ad. pkt 15. Sprawy różne.
Pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 16. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął VII sesję Rady Powiatu 

Sierpeckiego.


